



Proceq GPR Live Safety Disclaimer

This Proceq Ground Penetrating Radar Device shall be operated only when in contact with or within 1 meter of the ground.

This Ground Penetrating Radar Device shall be operated only by law enforcement agencies, scientific research institutes, commercial mining companies, construction companies, and emergency rescue or firefighting organizations.

This device shall be used with care and in accordance with the instructions provided by Proceq. Proceq cannot and shall not be responsible for any misuse or unauthorized and improper use thereof.

Proceq GPR Live Notice de Sécurité

Ce dispositif radar à pénétration de sol/géoradar ne doit être utilisé que lorsqu'il est en contact avec le sol ou à moins de 1 mètre du sol.

Ce dispositif radar à pénétration de sol/géoradar ne doit être utilisé que par des organismes chargés de l'application de la loi, des instituts de recherche scientifique, des sociétés minières commerciales, des entreprises de construction et des organismes de secours d'urgence ou des sapeurs-pompier.

Cet appareil doit être utilisé avec soin et conformément aux instructions fournies par Proceq. Proceq ne peut pas et ne saurait être tenu responsable de toute utilisation abusive ou non autorisée.